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Emne: Kommentar til forslag i sykehussaken på Helgeland
 
Hei
Jeg er overhode ikke enig i forslagene som er lagt frem i sykehussaken. Jeg synes hele
prosessen bør stoppes. Dette vil aldri fungere og det er bedre å erkjenne dette før det
gjøres tiltak som i utgangspunktet vil være dødfødt. Å rasere et sykehus som i
utgangspunktet drives god med fulle pas. lister, godt miljø/dyktige leger og personell som
trives, bør det heller vernes godt om. Vi vet det er mangelvare på personell  i dag og
helsepersonell kan velge og vrake i ledige jobber rundt om i landet.  Vi har som bør være
kjent ,mange spesialister i fagområdene vi har, spesielt vil jeg nevne urologien som har
tatt mange år å bygge opp. Denne foreslås det nå å flytte til Sandnessjøen . Man må jo tør
spørre hva dere holder på med. Tror dere virkelig det er BARE å knipse i fingrene så er alt
på sin plass. Enden på visa kan bli at pas. på Helgeland mister dette tilbudet og er det
virkelig det vi vil? Hvor skal Sandnessjøen hente urologer fra. Er det noen som tror at disse
står på brua og venter på en stilling i Sandnessjøen ironisk sagt. 
 
Så er spørsmålet hvem som kan stilles ansvarlig når liv vil gå tapt ved å ta fra oss akuttavd..
den avd. vi har mest bruk for når det står om liv. Vi er ca. 17000 i vårt nedslagsfelt og vi
skal altså ikke ha akuttilbud til befolkningen. Flere har i dag noen timer for å nå sykehuset
her og så skal de i tillegg fraktes videre med de fatale følger det vil kunne få. Det legges
opp til at pas.skal beh. i en sykebil. Når ble ambulansepersonell leger??  De fleste forstår
vel at alt ikke kan beh. i en sykebil. 
 Sykehusene bør bestå som de er i dag inntil det kan enes om ett NYTT sykehus plassert
midt på Helgeland. På hele Helgeland bør det finnes en tomt for dette. Da ville nok de
fleste kunne akseptere litt pendling og de kunne også velge hvilken by de vil bosette seg i.
Ikke minst vil dette kunne gi FRED på kranglingen på Helgeland. Noe annet vil bare
resultere i ytterligere drakamper med fraflytting  og pas. blir store kasteballer i systemet .
 
Vi bor på Helgeland med vær og vind som alle vet kan være svært utfordrende. Det skjer
ulykker, E6 kan være stengt pga. snøfokk og brua til Sandnessjøen er heller ikke så sjelden
stengt. Norge bør ha råd til sykehus, det gjelder bare hvordan pengene fordeles og et
menneskeliv er vel mere verd enn økonomien som det stadig henvises til.  Det må finnes
andre muligheter å spare inn på enn å ta tryggheten av å ha et sykehus i nærheten fra oss.
Jeg har aldri sett beregning på hva det vil koste å sende sykebiler i skytteltrafikk dagen
lang mellom sykehusene. Jeg vil tror ROS analysen vil gi oss en pekepinn på dette og at
denne for øvrig vil kun vise røde tall. 
Skal vi beholde de dyktige legene vi har her må sykehuset bestå som det er i dag. Det
nytter ikke bare med poliklinikk det vil ikke være attraktivt nok og da er veien til andre



sykehus ikke lang. Jobber er det flust av i hele landet.  Forslaget om å etablere
rehabilitering her blir bare dumt! Derfor STOPP det hele, det er ikke for sent å snu. Det bør
være mere fokus på de stakkars pasientene som er syke og må utsettes for dette . Neste
gang kan det være du, vi eller dere det gjelder. Det er altfor lite snakk om disse . Man får
en bismak i munnen , det virker som tanken er at det er bra med sykehus bare vi ikke har
pasienter. 
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